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Uw kenmerk -

Geachte heer, mevrouw, 

Hierbij sturen wij u ter informatie een afschrift van de brief die wij aan de 
stuurgroep Regio Groningen Assen hebben verzonden op 21 december 2012, 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

de burgemeester, 
dr. J.P. (Peter) Rehwinkel 

< -
L<i 

de secretaris, 
drs. M.A. (Maarten) Ruys 
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Onderwerp Bereikbaarheid Regio Groningen Assen 

steiier A. Kazemier 

Aan de stuurgroep 
van de Regio Gromngen Assen 
Postbus 610 
9700 AP Gromngen 

Telefoon (050) 367 8301 Bijiagen Onskenmerk R012 .3422946 

Datum 21-12-2012 Uw brief Uwkenmerk 

Geachte heer, mevrouw, 

Naar aanleiding van de vergadering van de stuurgroep op 6 december 2012, hebben 
wij de afgelopen weken de eerste verkennende gespreldcen gevoerd met collega-
bestuurders in de Regio Groningen Assen over de gezamenlijke 
bereikbaarheidsopgave voor stad en regio. 

Deze gespreldcen hebben ons eens te meer overtuigd van de noodzaak om samen met 
de betroldcen provincies en gemeenten te werken aan het opiossen van de Icnelpunten 
in de regionale bereikbaarheid. De gezamenlijke aanpak, waarbij we een cultuur van 
verbinden voorstaan, vormt dan ook de kern van ons nieuwe coalitiealdcoord. Wij 
steunen het voorstel van de regio om op basis van een geactualiseerde netwerkanalyse 
een samenhangend paldcet te maken aan maatregelen voor het wegverkeer, het 
openbaar vervoer en de fiets. De eerste resultaten van deze inhoudelijke verkerming 
zullen in februari 2013 worden besproken op een bestuurlijke conferentie. Dan is ook 
meer te zeggen over mogelijke scenario's voor een vervolg en voor het openbaar 
vervoer in het bijzonder. Binnen de gemeente worden nu al mogelijke scenario's 
verkend, mede tegen de achtergrond van de in ons collegeprogramma afgesproken 
bescliikbare middelen. 

Wij zijn ons bewust van onze verantwoordelijldieid om dit vervolgproces mede in 
goede banen te leiden. De bereikbaarheidsopgave vraagt om een solidaire regionale 
aanpak en strategie. In uw brief d.d. 8 december 2011 aan het projectbureau 
RegioTram over het kasritme van uw bijdrage geeft u expliciet aan dat uw bijdrage in 
de voorbereidingskosten onvoorwaardelijk is. Toch zijn wij bereid richting de Regio 
Groningen Assen het opgebouwde fonds voor het programma Bereikbaarheid op peil 
te houden. Wij onderzoeken daarom de mogelijkheden binnen onze begroting om de 
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voorgeschoten plankosten voor de Regiotram (10 miljoen) al dan niet gefaseerd terug 
te betalen aan de Regio Groningen Assen. Met het uitspreken van deze belangrijke 
intentie willen wij een veelbewogen jaar afsluiten. 

In 2013 willen wij samen met de Regio Groningen Assen tot een betaalbaar alternatief 
komen voor de bereikbaarheid van stad en regio. Onze financiele handreiking kunt u 
beschouwen als een eerste stap op weg naar hersteld vertrouwen. In de stuurgroep van 
eind januari gaan wij graag met u in gesprek over de inhoud van de brief Hiermee 
willen wij onze betrokkenheid bij de regionale samenwerking en de gezamenlijke 
aanpak van de bereikbaarheid kracht bij zetten. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

L . i -
de burgemeester, 
dr. J.P. (Peter) Rehwinkel 

de secretaris, 
drs. M.A. (Maarten) Ruys 


